
Verslag Dorpsraad vergadering 1 mei 2023, Vullerschool 
 
Aanwezig: Otto van Harmelen, Marije Alma, Paul Wiegerinck, Wilja Klein Teeselink, Pam van’t 
Hof 

We beginnen vroeger dan normaal (16.30u) en genieten van de pizza van de nieuwe eigenaar 
van Gusto. 

Inloop: 
Marleen van der Meulen(D66): wijst de Dorpsraad op “Lochem spreekt”. Een panel van 
inwoners van de Gemeente Lochem (1500 leden, waarvan 150 in Gorssel), die ongeveer 4x per 
jaar de gelegenheid krijgen hun mening te geven over allerlei relevante onderwerpen. 
We kunnen dit eventueel inzetten voor de actualisering van het Dorpsplan via Moventum. Later 
op de avond bespreken we de offerte van Moventum, die alle bewoners van Gorssel kunnen 
benaderen met een enquête betreffende het Dorpsplan. 

Linda Sanders: namens de werkgroep huisvesting Jongeren; deze werkgroep komt onder 
auspiciën van de DR te staan. Ze wijst op 8 mei de politieke avond, waarop nog wijzigingen 
aangegeven kunnen worden in de Woonvisie voor het dorp Gorssel. Het aantal sociale 
huurwoningen is bij lange na niet toereikend! In de Woonvisie is onvoldoende rekening 
gehouden met het aantal appartementen dat wegvalt doordat de Bloemenkamp voor de sociale 
huur wegvalt. Er moet een stappenplan komen, dat nader onderzoek doet naar mogelijkheden 
voor Tiny houses (bv Zuid Smitskamp), tijdelijke bewoning, wellicht andere locaties. Samen met 
IJsseldal moet de Gemeente nader en sneller onderzoek verrichten. Eind 2024 moet er een 
concreet plan liggen. Doel van de werkgroep: koop van huizen mogelijk maken voor jongeren; 
deze jongeren zijn ook actief binnen de sportverenigingen; reden te meer ze binnen het dorp te 
behouden. We hebben het over een ludieke actie... zorgt voor extra aandacht. Leden van de 
werkgroep in contact brengen met IJsseldal. 
Diana Wolkorte: kennismaken, ze is de opvolgster van Wouter Swam, ideeën makelaar. Haar 
aandacht gaat uit naar de kernen Epse, Joppe, Gorssel, Harfsen, Laren en binnenstad Lochem. 
Geeft aan dat 25 mei as een belangrijke informatie/meedenk avond is in het kader van de 
Omgevingsvisie. 

Gorssel wil gastheer zijn voor een gezamenlijke thema-avond van alle dorpsraden. Diane zal het 
oppakken, wordt na de zomervakantie. Thema kan zijn: hoe subsidie te verkrijgen en waarvoor. 

Verder tips voor mogelijke financiële ondersteuning vanuit de Provincie: Dorpendeals in het 
kader van sociale cohesie. 

22 juni : veilig ondernemen in het buitengebied. Doorgeven aan ondernemingsvereniging 

Datum najaar overleg met kernwethouder, Lex de Goede? 

Diane wordt uitgenodigd voor een kennismakingsrondje Gorssel. 

Alexander de Bert, erfgoed specialist Gemeente Lochem 
In het kader van de actualisering van het Dorpsplan willen we een visie (tot 2050) neerleggen 
over beschermede plekken binnen het dorp. De bestemmingsplannen verdwijnen met 
inwerkingtreding van de Omgevingswet per 1-1-2024. In de nieuwe omgevingsplannen moet met 
veel meer rekening gehouden worden. In de Visie opnemen dat er weer een Welstandsregime 
ingesteld wordt. 

Het Dorpse karakter moet blijven behouden. Het is daarom van belang dat tijdens de ALV 
informatie wordt verschaft wat erfgoed precies is en hoe je dat kunt beschermen, gaat om 
huizen, oude bomen en bepaalde groene weitjes. Nagegaan wordt of die informatie inderdaad 
gegeven kan worden. (Brigitte Huysmans, Alexander de Bert-Gemeente Lochem). 



Mevrouw Dies ?? : geeft aan dat het kruispunt tegenover het Elfuur wel erg gevaarlijk is voor 
fietsers: de stoplichten gaan tegelijk op groen. De Verkeerscommissie heeft dat al vaker 
aangegeven aan de desbetreffende ambtenaar van de gemeente maar wij gaan hier nogmaals 
over aan de bel trekken. 

Agenda 
Notulen: geaccordeerd 

Ingekomen stukken: 
Aanvraag voor ondersteuning voor Cool Kids, door Ed van Orden. Hij ontving in 2022 een start 
subsidie van de Gemeente. Hem wordt gevraagd een begroting op te stellen met de kosten. We 
weten niet helemaal, waar we aan toe zijn maar ondersteunen graag projecten voor jongeren. 

Begroting: 
De begroting wordt besproken en hier en daar aangepast. De kascommissie, bestaande uit de 
heren Harm Krabbenbos en Ad Heeman zal eea bespreken met Paul Wiegerinck. En hun 
bevindingen uiteenzetten tijdens de ALV op 23 mei as. Paul zal adviseren over boekhoud 
programma, incl leden administratie dit samen met de nieuw te werven penningmeester. 

Enquête Moventum: 
Offerte is aangevraagd om alle bewoners van Gorssel digitaal te benaderen, dit in verband met 
het te actualiseren van het Dorpsplan. Ziet er goed uit, maar moet nog verder uitgewerkt worden. 
De kosten in de hand houden door de enquête digitaal te laten invullen en niet te veel open 
vragen stellen. Een aantal enquetes wordt op papier verzonden, zodat ook mensen die niet 
digitaal onderlegd zijn deze kunnen invullen. 

Afval Twente kanaal gedumpt in het Zandgat. We houden het nauwlettend in de gaten. 
Profielschets : Penningmeester moet nog beschreven worden. De beschrijving van de andere 
functies is gereed. Opnemen in de Nieuwsbrief aan onze leden. 
Opvolging Niels Heemskerk: heeft bedankt als bestuurslid, gaat verhuizen naar Eefde. 
Heeft als opvolger voor de ledenadministratie mevrouw Anneke van Düren gevonden, wij 
nodigen haar uit. 

Schema actualisering Dorpsplan: 
Na de zomervakantie moet worden geschreven, eind september in de steigers. 

Enquête in september uitvoeren. 

Eind oktober wordt dan weer een ALV gehouden, waarin de bestuursleden Alma, Wiegerinck en 
van ’t Hof aftreden. 

Alexander de Bert wil meedenken en redigeren. 

Er is contact gelegd met Andre Middeldorp, vormgever van het vorige Dorpsplan. 

Kernvisie, actie Gorssel Noord Oost: niet meer tornen aan de Kernvisie. Anders duurt het hele 
proces nog langer. Wel onderdelen nader uitzoeken, zoals de sociale huurwoningen , 
huisvesting voor jongeren en appartementen voor senioren. 
  
Agenda ALV: besloten gedeelte TREFPUNT, Muziekzaal 
Opening door de voorzitter Otto van Harmelen 

Notulen 

Financiële verslaglegging 

Bevindingen Kas commisie 



Werkgroepen : kort en krachtig 

Aankondiging bestuurswisseling, najaar 2023 

Open gedeelte: 
Informatie erfgoed en omgevingsvisie 

Einde 
Hapje en drankje 
Wvttk 
 
Datum volgende vergadering: 5 juni 2023, Vullerschool half acht inloop 
  
BBQ/bijeenkomst/boorel voor alle vrijwilligers bij de Hoek op: 4/7? Nog informeren of dat 
kan. 
 


